

Achim Rohde - Tabellarischer CV

| | |
|---------------|---|
| Seit 11/19 | Wissenschaftlicher Koordinator, Akademie im Exil, c/o Freie Universität Berlin |
| 04/18 – 10/19 | Koordinator Wissenschaftsformate an der Akademie für Islam in Wissenschaft und Gesellschaft, Goethe-Universität Frankfurt am Main (www.aiwg.de) |
| 03/13 – 03/18 | Wissenschaftlicher Koordinator des Forschungsnetzwerkes „Re-Konfigurationen. Geschichte, Erinnerung und Transformationsprozesse im Mittleren Osten und Nordafrika“ (http://www.uni-marburg.de/cnms/forschung/re-konfigurationen), Centrum für Nah- und Mitteloststudien, Philipps-Universität Marburg |
| 04/12 – 02/13 | Wissenschaftlicher Mitarbeiter (Assistent) am Zentrum für Antisemitismusforschung der Technischen Universität Berlin |
| 01/11 – 04/12 | Gastwissenschaftler am Centrum für Nah- und Mitteloststudien der Philipps-Universität Marburg |
| 06/06 – 12/10 | Wissenschaftlicher Mitarbeiter am Georg-Eckert-Institut für internationale Schulbuchforschung, Braunschweig |

| | |
|---------------|---|
| Since 11/19 | Academic coordinator, Akademy in Exile, c/o Freie Universität Berlin |
| 04/18 – 10/19 | Coordinator Science Formats, Academy for Islam in Science and Society, Goethe-Universität Frankfurt am Main (www.aiwg.de) |
| 03/13 – 03/18 | Senior researcher and scientific coordinator of the Research Network Re-Configurations: History, Remembrance and Transformative Processes in the Middle East and North Africa (http://www.uni-marburg.de/cnms/forschung/re-konfigurationen), Center for Near and Middle Eastern Studies, Philipps-Universität Marburg |
| 04/12 – 02/13 | Assistant professor, Center for Research on Antisemitism, Berlin Institute of Technology |
| 01/11 – 04/12 | Visiting scholar, Center for Near and Middle East Studies, Philipps-Universität Marburg |
| 06/06 – 12/10 | Research fellow, Georg-Eckert-Institute for International Textbook Research, Braunschweig |